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Protokół Nr 15.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VI kadencji 

odbytego w dniu 26 października 2023 r. godz. 10:45

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.
W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wzięli udział jej członkowie według załączonej listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 11:06.

Posiedzenie komisji otworzyła i przewodniczyła obradom pani Aneta Bławat-Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej oznajmiając, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.
Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia komisji.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 
0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Stanowisko wobec wniesionych zastrzeżeń przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy są inne uwagi lub inne propozycje do 
porządku obrad.
W wyniku braku innych uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad.
W głosowaniu jawnym wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 

0 głosów.
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Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Udział w posiedzeniu wzięły osoby zaproszone, zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad.4. Stanowisko wobec wniesionych zastrzeżeń przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.
Pani Przewodnicząca przypomniała, iż z uwagi na wyłączenie pani Barbary Kasińskiej z głosowania 
w przedmiotowej sprawie, radna jako członek komisji może uczestniczyć, ale bez prawa głosu nad 
omawianą sprawą.
Pani Kasińska nie zgłosiła zastrzeżeń do powyższej wypowiedzi.

Następnie pani Przewodnicząca następnie przystąpiła do odczytywania zastrzeżeń przedłożonych przez 
dyrektora jednostki, punkt po punkcie i jednocześnie odczytując propozycje udzielenia odpowiedzi - 
stanowiska komisji w przedmiotowej sprawie.
Komisja poprosiła kierownika Wydziału Oświaty, Kultury Fizycznej i Turystyki pana Marka Gołasę 
o wyjaśnienie spraw związanych z zatwierdzaniem arkuszy organizacyjnych, i ich zmian. Opisał w jakiej 
formie organ wykonawczy zatwierdza arkusze, przytaczając jednocześnie przepisy prawa. Z uwagi na 
przedłożenie opinii Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty w sprawie arkusza organizacyjnego, komisja 
przyjęła wyjaśnienia w tym zakresie. Jednakże w celu zachowanie zasady równego traktowania 
pracowników, o czym mowa w Kodeksie pracy podtrzymała stanowisko zaprezentowane w protokole 
w kwestii weryfikowania poprawności zatrudnienia przez organ prowadzący i opisu kwalifikacji, jakie 
posiadają wskazani nauczyciele.

Komisja przeszła dalej do omawiania zastrzeżeń i propozycji stanowiska w tej sprawie. Po dojściu do 
punktu 14 odnoszącego się do nienaliczania opłat za media za m-c wrzesień 2020 r. dla Stowarzyszenia 
Bartosz. Pani dyrektor w swym piśmie zaznaczyła, iż złożyła do komisji pisemne wyjaśnienia, które nie 
zostały uwzględnione w protokole, odsyłając jednocześnie do przedłożonych pisemnych wyjaśnień 
w tej sprawie na 50 str. protokołu.
Pani Przewodnicząca przeszła do zapisów protokołu na 50 str., jednakże po odczytaniu, komisja 
zdecydowała się poprosić Skarbnika Powiatu celem zapytania, czy w przypadku nienaliczania opłat za 
media dla stowarzyszenia nie wystąpiła konieczność zastosowania art. 59 i 59a ustawy o finansach 
publicznych.

Na posiedzenie przyszła pani Zofia Rusak Skarbnik Powiatu, która poinformowała, iż w powiecie 
obowiązuje uchwała rady powiatu z 2007 r. wprowadzająca zasady i tryb umarzania wierzytelności 
z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa, 
udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności, a także wskazania organu do tego uprawnionego 
(Nr IV/27/07 z dnia 24 stycznia 2007 r.). Nadmieniła, iż dotyczy to przypisanych przychodów w stosunku 
do których kierownik jednostki organizacyjnej może zastosować umorzenie, rozłożenie na raty, 
odroczenie terminów płatności.
Pani Przewodnicząca przedstawiła sytuację związaną ze stowarzyszeniem Bartosz, który miał zawartą 
umowę użyczenia pomieszczeń z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej. Zapytała, 
czy w związku z powyższym organem uprawnionym do umorzenia z tytułu kosztów mediów jest zarząd 
powiatu?
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Odpowiedzi twierdzącej udzieliła pani Skarbnik, dodając, iż jeśli koszty te zostały przypisane to tak. 
Następnie przedstawiła sprawozdanie z dokonanych umorzeń wierzytelności oraz udzielonych ulg 
jednostki za 2020, z którego wynika, iż jednostka żadnych umorzeń nie dokonała.

Komisja po zajęciu stanowiska w całości zastrzeżeń, przeszła do głosowania nad zaproponowaną 
treścią.
Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem treści stanowiska w sprawie zastrzeżeń 
przedstawionych w piśmie z dnia 27 września 2023 r. przez dyrektora ZS Nr 2 w Opatowie.

W głosowaniu jawnym wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 2 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 2 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich), „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym za przybycie oraz udział w obradach, po czym 
wypowiedziała formułę „zamykam posiedzenie komisji".

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13.04).

Przewodni* Komisji Rewizyjnej

Bławat
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